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Aanwezig                                                           Verontschuldigd 

 

Nancy Pauwels, Katrien Aertgeerts, Wim 
Smet, Rein Van Loock, Hilde 
Van der Auwera, Jef Verheyen 
Plaatselijk Comité : Lutgard Corluy, Francine 
Coghe,  

Hilde Goris, Veerle Van Luppen, Wm Smet2 
 
Plaatselijk Comité:Annemie Myshondt 

 

Agendapunten 

● Plaatselijk Comité 
● Voor- en nabewaking 
● Prioriteiten schooljaar 2023-2024 
● Verkeerssituatie rondom de school 
● Inschrijvingen en capaciteiten 
● Beleid COVID/griepuitbraken 
● Varia 

  Verslag                                                        

1. Plaatselijk Comité 

Bij aanvang van de vergadering stellen de leden van het Plaatselijk Comité zich even 
voor. Vanaf heden zal het Plaatselijk Comité samenkomen net voor de Schoolraad. 
Beide vergaderingen hebben gemeenschappelijke agendapunten. 
 

2. Voor- en nabewaking (een nieuwe samenwerking) 

Na verschijnen van. het BOA decreet worden gemeenten verplicht om 
initiatieven te nemen met betrekking tot voor- en naschoolse opvang. Het 
BOA-deceet heeft tot doel te streven naar een kwalitatieve buitenschoolse 
opvang. 
FERM, dat o.a. reeds ervaring heeft in kinderverzorging, werd gecontacteerd. 

Vanaf 1/1/2024 zal de voor- en naschoolse opvang door FERM worden 
georganiseerd. Praktisch zal er niet veel veranderen. De uren en locatie van de 
opvang blijft dezelfde. Na opstart van dit initiatief zal de school ook trachten 



een bijkomend kwaliteitslabel te bekomen. 
Voordelen van het initiatief zijn dat er meer toezichters aanwezig zullen zijn. 
Men streeft naar één toezicht(st)er per 18 kleuters en één toezicht(st)er per 25 
leerlingen van de basisschool. 
Heel de organisatie van facturatie en personeelsbezetting (ook voorzien in 
vervanging bij afwezigheid) verschuift van de school naar FERM. 
Per begonnen uur zal de opvang 1,18 EUR kosten. 
De huiswerkklas blijft georganiseerd door de school onder toezicht van een 
leerkracht. 
 

3. Prioriteiten van het schooljaar 2023 

a. Verder inzetten op socio-emotionele projecten met de 6 kernwaarden die 

Annuncia naar voren schuift :  

Geborgenheid – Authenticiteit –Dankbaarheid – Verdraagzaamheid – Verantwoordelijkheid – 
Respect 
Hieraan gekoppeld wordt gewerkt aan gedragsbeleid. 
 

b. Warme nesten 

Een drietal tuinhuizen staan verspreid op school. Hierop staan tools vermeld 
hoe de leerlingen zelf conflicten kunnen oplossen (STOP, nadenken, luisteren) 

● Zo er conflicten optreden waarbij onaanvaardbaar gedrag wordt 
getoond, zal de leerling naar de time out klas worden gestuurd. Een prikkelarme omgeving, om 
even te bezinnen, onder toezicht van een leerkracht. Nadien wordt teruggekoppeld met de 
leerling om het gedrag te bespreken 
 

● Binnenspeelplaats : voor leerlingen die zelf aangegeven dat op de 
speelplaats te veel prikkels zijn. Voorlopig is dit dezelfde ruimte als de 
time-outklas. 
Er wordt opgemerkt dat sinds de verschillende klassen op verschillende 
tijdstippen op de speelplaats aanwezig zijn, er duidelijk minder conflicten 
tussen leerlingen optreden. 
 

c. Werkgroep taal :  

In eerste instantie zal worden ingezet op woordenschat 
Hieraan verbonden zal ook gewerkt worden rond leesmotivatie. 
 

d. Werkgroep kansarmoede 

● Ook hier wordt ingezet op taal 
● Binnen de werkgroep zal elke georganiseerde activiteit kritisch worden 

bekeken (noodzaak, kosten, …) 
e. Er wordt verder gewerkt aan feedbackcultuur en ICT opleiding 

 

4. Verkeerssituatie rond de school 

a. Eén richting Gasthuisstraat : voor de school is dit een gunstig project. De 



situatie is veel veiliger geworden. We weten natuurlijk dat een relevant deel 
van de drukte zich aan de achterkant van de school afspeelt. 
(Doggenhoutstraat). 
b. De kiss and ride zone wordt misbruikt. Toezicht door politiediensten wordt 
gevraagd. 
c. De huidige opstelling is een proefproject. We informeren bij de gemeente 
hoelang de proefperiode loopt. 
 

5. Inschrijvingen en capaciteiten 

a. De wachtlijsten lijken kort te zijn. Er zijn op dit moment nog erg weinig 
instapplaatsen voor dit jaar. Zes plaatsen instapklas, enkele plaatsen K2 en K3. 
Er worden weinig problemen verwacht. 
b. We verwachten 6 kinderen vanuit Fedasil, waarvoor 2 FTE kunnen worden 
aangetrokken. 
 

6. Beleid ivm COVID/griep uitbraken 

Het aantal afwezigheden door ziekte valt zeer goed mee. In het dagelijks beleid 
worden de CO2 meters nog steeds gebruikt. Eveneens blijft de nadruk liggen op 
handhygiëne. 
 

7. Varia 

a. Decibelmeters : de school blijft op zoek gaan naar decibelmeters. Niet zo 
makkelijk omdat gekeken moet worden naar compatibiliteit, visuele 
aanduiding wanneer er teveel lawaai/ geluid is, ook spelende kinderen maken 
lawaai (de Db meter moet dit wel toelaten) 
 
Volgende vergaderingen van de Schoolraad gaan door op : 
woensdag 02/02/2024 om 20u 
woensdag 22/05/2024 om 20u 
 
 


